
Westen wonende dames en heren samen te stellen, die ter comple-
tering onder de overige bestuursleden zou rondgaan. In de vol-
gende vergadering zou de definitieve samenstelling van de com-
missies besproken worden; iedere commissie zou een gedeelte
van de gemeente als werkterrein toebedeeld krijgen en onder
leiding staan van een bestuurslid.

In die vergadering, die op 2 september 1909 gehouden werd,
kwam een lijst van 15 personen ter tafel, die na persoonlijke be-
spreking met verschillende bestuursleden zich voor deze taak
opgegeven hadden. De vraag of de fontein niet in verband be-
hoorde te worden gebracht met de geboorte van prinses Juliana,
werd door het merendeel der aanwezigen, die aan het oorspronke-
lijk denkbeeld willen vasthouden, ontkennend beantwoord. Op
14 oktober hield het bestuur een bijeenkomst met de personen,
die zich hadden opgegeven om in de comité's zitting te nemen.
Het waren: de heren S. H. Catz, C. N. van Goor. G. H. Kieviet,
Th. Nolen, Abr. Chabot, J. F. B. Buchel, J. Seeuwen, C. L. Tondu,
Dr. C. te Lintum en J. W. van Es en voorwaardelijk: H. H. Veder.
De Heer Chabot opperde het plan te trachten een renteloos voor-
schot te verkrijgen, terwijl de heer Tondu een loterij aanbeval.
Het eerste plan werd in een op 21 oktober gehouden vergadering
aanvaard en als volgt geformuleerd: men zou voorstellen „aan het
bestuur machtiging te verleenen ten laste der Vereeniging een
rentelooze geldleening aan te gaan, groot f 12.000,— en daartoe
uit te geven 120 schuldbekentenissen, elk van f 100,—, ten einde
uit deze gelden te bestrijden de kosten van uitvoering van de
fontein; voorts te bepalen, dat van deze schuldbekentenissen jaar-
lijks 2 zullen worden afgelost, behoudens bevoegdheid om, wan-
neer de kas der Vereeniging dit mocht toelaten, meerdere af te
lossen en eindelijk het bestuur te machtigen de voorwaarden dier
geldleening te regelen".

Twee weken later werd nog eens op spoed aangedrongen bij
de uitvoering van de leningplannen, nadat de in concept ter
tafel gebrachte voorwaarden waren goedgekeurd en besloten was,
de heren Chabot, Kieviet en Seeuwen (later vervangen door
Te Lintum) te vragen, als beheerders der lening op te treden.

Op 30 oktober gaf de algemene ledenvergadering haar fiat aan
de lening.

Ter bestuursvergadering van 10 februari 1910 werd besloten het
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